



Individuals, SMEs and private corporate customers seeing the values of TESS

Abu Dhabi (7 May 2020): The Central Bank of the UAE (CBUAE) endorses banks' firm steps to support their customers affected by the COVID-19 pandemic. To date, 75% was already draw-down from the AED 50 billion liquidity facility, equivalent to AED 37.2 billion total consumption of allocated funds.

More customers are now availing the benefits from the Targeted Economic Support Scheme (TESS) liquidity facility, which provides financial relief to those affected by the repercussions of the COVID-19 pandemic.

During the past two weeks, additional banks have joined the scheme, increasing the total number of banks participating in TESS to 24. This increase reflects the commitment of the banking sector to further ease the financial burden of affected customers.

Effective next week, CBUAE will start publishing the list of banks which have availed more than 50% of the allocated TESS liquidity facility.

الأفراد والمؤسسات الصغيرة والمتوسطة وشركات القطاع الخاص يحصلون ميزات خطة الدعم

أبوظبي (7 مايو 2020): مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي يؤكد إحراز البنوك تقدماً ملحوظاً لدعم العملاء المتأثرين بتداعيات تفشي وباء كوفيد-19، حيث سحبت البنوك حوالي 75% من تسهيلات السيولة البالغة قيمتها الـ 50 مليار درهم، أي ما يعادل 37.2 مليار درهم من التمويل الممنوح لها حتى تاريخه.

هذا وقد زاد عدد العملاء الذين استفادوا من تسهيلات السيولة لخطة الدعم الاقتصادي الشاملة الموجهة، الأمر الذي أسهم في تقديم الدعم المالي للمتأثرين بتداعيات تفشي وباء كوفيد-19.

وخلال الأسبوعين الماضيين انضمت مجموعة جديدة من البنوك في خطة الدعم الاقتصادي ليصل بذلك مجموع البنوك المشاركة إلى 24، في خطوة تعكس التزام القطاع المصرفي بتخفيف العبء المالي عن العملاء المتأثرين.

وسيقوم المصرف المركزي خلال الأسبوع القادم بنشر قائمة البنوك التي استخدمت أكثر من 50% من تسهيلات السيولة الممنوحة لها.

-انتهى-

-End-